
Protokół Nr XXX/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 kwietnia 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał radnych powiatowych, Burmistrza i pracowników Urzędu, Kierowników 
jednostek , laureatów Konkursu Plastycznego wraz z opiekunami oraz radnych rady 
miejskiej. 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co pozwala na podejmowanie prawomocnych 
uchwał. Na sekretarza obrad zaproponował radnego Stanisława Łazarskiego. 
Głosowanie 13 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących spraw kolejno 
jako punkty: 
14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Ochrony Środowiska za 2008 rok. 
15. Uchwała w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
      socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 
16. Uchwała w sprawie udzielenia przez Gminę Sędziszów poręczenia kredytu 
      Odnawialnego w rachunku bieżącym przez SPEC Spółka z o.o. w Sędziszowie. 
17. uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi 
poprawkami. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008 rok. 
6. Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Sędziszowa za 2008rok: 
     – odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego absolutorium dla  
     Burmistrza, 
     – odczytanie wniosku RIO o przedłożonym przez Burmistrza sprawozdaniu z  
     wykonania budżetu gminy za 2008 rok, 
     - odczytanie opinii RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium  
    dla Burmistrza. 
7. Uchwała w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Zielonkach. 
8. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr XII/132/2007 z dnia 26 

października 2007r w sprawie określenia zasad przyznawania nieodpłatnie 
dożywiania dzieci w szkołach, zasad zwrotu i zwolnienia z odpłatności za 
dożywianie. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu i zasad nadania tytułów 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”, „Honorowy Obywatel Gminy Sędziszów”. 

10.Sprawozdanie z realizacji Programu Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego za  
     2008 rok. 
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11. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi    
     oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2008r. 
12.Uchwała zmieniająca warunki udzielenia pożyczki dla SPEC w Sędziszowie. 
13. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
14. Sprawozdanie z Gminnego Programu Ochrony Środowiska za 2008r. 
15. Uchwała o zmianie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze  
      socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 
16. Uchwała w sprawie udzielenia przez gminę Sędziszów poręczenia kredytu  
      odnawialnego w rachunku bieżącym przez SPEC Spółka z o.o. w Sędziszowie. 
17. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
18. Wolne wnioski i dyskusja. 
19. Odpowiedzi na interpelacje. 
20. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do Burmistrza? 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy jest firma, która będzie zdejmować i odwozić eternit? 
Pan Burmistrz 
- firma zdejmuje i zawozi do utylizacji, indywidualne zgłoszenia proszę składać do p. 
Barskiej. 
Radny J. Wiencek 
- czy jest szansa na kolektory słoneczne? 
Pan Burmistrz 
- staramy się wykorzystać każdą szansę, jeden wspólny wniosek złożył Związek w 
Proszowicach, jednocześnie staramy się w innych funduszach. 
Radny W.Tabor 
- droga powiatowa od Słupi miała iść dalej, jeśli nie będzie przedłużony ten odcinek to 
mój teren zostaje nie tknięty. 
Pan Burmistrz 
- początkowo miał być cały odcinek Słupia-Piła-Gniewięcin-Wodzisław, będzie 
robiony odcinek kończący się na wiadukcie. Zgadzam się że droga przez Gniewięcin 
jest fatalna. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jeśli rolnik zdjął już eternit to gdzie się ma zgłosić? 
Pani H.Barska 
- jeśli już zdjął to w przyszłym roku będzie mógł skorzystać z dotacji za utylizację. 
Ad. 4 
Radny J. Sroka 
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- Marianów dojazd do Gałeckiego dowieźć szlakę bo dzieci szkolne idąc do autobusu 
toną w błocie, 
- Swaryszów posesja p. Siwiec nachylony orzech przeszkadza w dojeździe do pól, 
- usunąć płyty z wystającymi drutami z drogi dojazdowej do łąk. 
Radny Z.Sobota 
- w Boleścicach za mostem jest figurka, mieszkańcy proszą o oświetlenie bo są 
kradzieże, ostatnio zostały skradzione krzewy. 
- drogę od mostu do góry wyrównać i utwardzić okolice kaplicy, 
- z mostu do rzeki wcześniej były zejścia teraz zostały zniszczone i nie ma jak zejść, 
- w ubiegłym roku zgłaszałem dobudowę 2 lamp w Zielonkach k/Gajos i k/Szewczyk, 
- ostatnio było sprzątane miasto a stara droga wyjazdowa na obwodnicę jest w ogóle 
nie sprzątana, 
- dowieźć kamień na drogę w Zapuście. 
Radny Z. Gładki 
- zapytał o termin realizacji budowy świetlic w Łowini i Gniewięcinie? 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- wyrównać kamieniec w Sosnowcu, 
- dowieźć kamień na drogę za mostem, 
- p. Zimoląg prosi o założenie 3 dren bo nie może dojechać do posesji, 
- wyciąć 2 stare drzewa na Marianowskiej, zagrażają bezpieczeństwu, 
- na placu zabaw w Rynku miały być zasadzone krzewy i nic się nie dzieje, 
- zwracam się ponownie o rozwiązanie problemu ul. Polnej – poszerzenie, 
- zrobić przegląd znaków drogowych i naprawić popsute, 
- odbierać systematycznie odpady plastikowe z Rynku, 
- oczyść słup ogłoszeniowy ze starych rzeczy. 
Ad. 5 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2008 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                          uchwała Nr XXX/288/2009 
Ad. 6 
Radny W.Tabor 
- odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 
Burmistrzowi Sędziszowa za 2008 rok. 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej o wykonaniu budżetu gminy 
Sędziszów za 2008 rok – opinia pozytywna. 
Radny W.Tabor 
- odczytał opinię RIO w Kielcach o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa za 2008 rok – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2008 rok. 
Pan Burmistrz 
- przedstawił kwoty zadłużenia gminy, udzielanych pożyczek i kwotę wolnych 
środków na koniec roku. Faktyczne zadłużenie wynosi 849.400zł. Na dziś wydatki 
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poniesione na realizację inwestycji Basen i hala to ok. 6mln zł, zakończono prace przy 
adaptacji Dworku, projekt kanalizacyjny, projekty drogowe, świetlice wiejskie. Dobrą 
decyzją było wcześniejsze rozpoczęcie budowy Basenu, podziękował Radzie za tą 
decyzję, otrzymaliśmy jeszcze w ub.r dodatkowe  4,4mln zł na tą inwestycję. Remonty 
szkół, remiz, dróg, dobudowa oświetlenia, zakup samochodu szmbiarki dla ZUK, 
zakończyliśmy Plany zagospodarowania przestrzennego. Bardzo ważnym jest rozwój 
inwestycyjny SEFAKO, usług, handlu, firm EKO-POL-WOS, FLUID i VABIS. Część 
zadań nie zostało wykonanych z uwagi na przesunięcia terminów jak remont i 
dostosowanie MGOZ. Były zwolnienia i umarzania podatków dla firm 
rozpoczynających działalność. Wiele imprez integracyjnych dla poczucia więzi 
społeczności Sędziszowa. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa za 2008 rok z tytułu wykonania budżetu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                      uchwała Nr XXX/289/2009 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za udzielenie absolutorium i zaufanie, nie był to łatwy rok nasze 
dyskusje i spory mają na celu dobro naszej społeczności. Unijne pieniądze nie są łatwe 
do zdobycia, trzeba wiele pracy i zabiegania aby je pozyskać. Ostatnio Sejmik 
Województwa podjął uchwałę i dostaliśmy jeszcze 3mln na Basen łącznie 
dofinansowanie wynosi 15.200.000zł. Kompleks będzie służył społeczności naszej i 
sąsiednich gmin. Szczególne podziękowania za pomoc należą się Marszałkowi 
Województwa. 
Radny S.Łazarski 
- wszystko będzie pięknie, ale mamy jeszcze Program rewitalizacji gdy będzie 
otwarcie obiektu zróbmy coś z ul. Kościuszki bo będzie to nasza wizytówka. 
Pan Burmistrz 
- bez przejęcia terenów od PKP nie będziemy robić na ich terenie, z nimi są trudne 
rozmowy, chcą abyśmy to przejęli po wycenie rynkowej, np. wodociąg kolejowy gdy 
wskazaliśmy rzeczoznawcę to oni się nie zgodzili. Będziemy budować swoją sieć. 
Będziemy robić kanalizację jest to duże zadanie, to musimy się zastanowić nad 
rewitalizacją ale na razie nie możemy planować wyższego zadłużenia. Nabór 
wniosków na rewitalizację jest do października 2009r, gdy przyjmiemy to będziemy 
się starać robić etapami. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej w Zielonkach. 
Radny Z.Sobota 
- uważam że ta szkoła powinna być utrzymana, można było dzievi przenieść do 
Zielonek, będę głosował przeciwko likwidacji. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw                    uchwała Nr XXX/290/2009 
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Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej Nr XII/132/2007 z 26 
października 2007 roku w sprawie określenia zasad przyznawania nieodpłatnie 
dożywiania dzieci w szkołach, zasad zwrotu i zwolnienia z odpłatności za dożywianie. 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XXX/291/2009 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie trybu i zasad nadawania tytułów 
„Zasłużony dla Gminy Sędziszów”, „Honorowy Obywatel Gminy Sędziszów” 
Głosowanie 
13 głosów – za                        uchwała Nr XXX/292/2009 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący\ 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego za 2008 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
2008 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmiany warunków udzielenia pożyczki dla SPEC 
Spółka z o.o. w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                      uchwała Nr XXX/293/2009 
Ad. 13 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za                    uchwała Nr XXX/294/2009 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Ochrony Środowiska za 
2008 rok. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 

 5



- przedstawił uchwałę zmieniającą Regulamin udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. ( dotyczy zapisu o trybie 
ogłoszenia i terminie wejścia w życie). 
Głosowanie 
13 głosów – za                      uchwała Nr XXX/295/2009 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia przez Gminę Sędziszów poręczenia 
kredytu odnawialnego w rachunku bieżącym dla SPEC Spółka z o.o. w Sędziszowie. 
Głosowanie 
13 głosów – za                     uchwała Nr XXX/296/2009 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu – na Basen 3.500.000zł 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr XXX/297/2009 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo Kierownika Przychodni Rodzinnej informujące iż po 
przeprowadzonym remoncie zdjęcia rentgenowskie wykonywane w przychodni są 
całkowicie bezpieczne. 
Radny J.Strzelec 
- czy to jest nasz ośrodek, czy mamy dać jakieś pieniądze? 
Pan Przewodniczący 
- jest to pismo do wiadomości Rady, 
- następnie odczytał pismo z gminy Dwikozy z prośbą o dofinansowanie budowy 
Pomnika Zawiszy Czarnego z Grabowa, 
- pismo z Gminy Klimontów o pomoc finansową dla pogorzelców (2 rodziny). Zapytał 
o stanowisko Rady wobec odczytanych pism. 
Radny W. Tabor 
- czy jak my budowaliśmy Pomnik zwracaliśmy się o pomoc do innych gmin? 
Radny Z. Sobota 
- popieram pomoc dla pogorzelców bo jest to tragedia dla rodziny. 
Radny J.Strzelec 
- pomóc można ale był to jeden pożar, to jakie są szkody że gmina nie może sobie 
poradzić. Dzisiaj każdy powinien indywidualnie działać, my na takie rzeczy mamy 
tylko 20.000zł na rok. 
Pan Burmistrz 
- dziś takie czasy że gminy zwracają się o pomoc do różnych instytucji, nie mówię o 
wielkiej kwocie ale takie 1 000zł moglibyśmy przekazać. Mój wniosek aby przekazać 
1000zł na pomoc dla pogorzelców. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
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- musimy zabezpieczyć środki na monitoring Basenu, tego nie było w projekcie ale 
proszę o akceptację kwoty 50.000zł aby można było zrobić okablowanie przed 
tynkami.. 
Radny Z.Konieczny 
- budujemy Basen i ciągle wychodzą nowe problemy, wcześniej studnia, docieplenie 
teraz monitoring. Chcielibyśmy wiedzieć ile jeszcze będzie potrzeba dołożyć? 
Pan Burmistrz 
- nie wiem co jeszcze wyjdzie w trakcie realizacji, jest to wielkie przedsięwzięcie, 
monitoring obiektu jest potrzebny. Będzie jeszcze odwodnienie plaży skąd woda musi 
być odprowadzona do kanalizacji, Wydział Inwestycyjny kontaktował się ze 
specjalistami i stwierdzili że to musi być aby odprowadzić wodę bezpośrednio jako 
odpad kanalizacyjny. Jeśli dołożymy 500.000 – 600.000zł na dodatkowe prace, jeszcze 
chcemy zmienić nawierzchnię boiska na sztuczną trawę. Wszystkie zmiany polepszają 
jakość a przy tak dużej inwestycji pieniądze które trzeba dołożyć nie są wielkie. Cała 
infrastruktura wokół jest zaplanowana, nie ma tylko drogi która dziś służy jako 
technologiczna. Patrząc na poprzednie budżety to obecny jest o 80% większy niż kilka 
lat temu a na drogi dajemy 300-400% więcej. 
Radny J. Strzelec 
- był Pan Przewodniczącym Rady to pamięta Pan gdy na drogi braliśmy kredyt. 
Pan Burmistrz 
- pozyskane środki pozwolą zmniejszyć deficyt. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- zapytał jak wygląda monitoring gminnych inwestycji? 
Pan Burmistrz 
- zobowiązał się przedstawić propozycje utworzenia centrum monitoringu. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- na dzisiaj monitoring nie działa tak jak powinien, uważam że powinien być na 
obiekcie ale proszę ten temat załatwić globalnie aby monitoring skutkował w 
momencie zaistnienia zdarzenia. 
Pan Burmistrz 
- Przedszkole jest połączone z Bazą TKR i tam jest dozór przez 24 godziny, SP Nr 1 w 
czasie godzin pracy szkoły, później jest rejestrowane do odczytu. Na Basenie będzie 
rejestrator w gabinecie Dyrektora, docelowo będziemy chcieli połączyć jako jednostkę 
organizacyjną Basen i Bazę TKR. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie propozycję zabezpieczenia kwoty 50.000zł na monitoring 
Basenu i Hali. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
Radny Z.Sobota 
- w przetargu na Dworek zakładaliśmy że kilka osób z naszego terenu będzie 
przyjętych w pierwszej kolejności, kto będzie rozpatrywał podania i decydował? 
Pan Burmistrz 
- w następnym tygodniu mamy spotkanie z ks. Słowikiem Dyrektorem CARITAS, po 
oddaniu obiektu w użytkowanie mają oni 2 miesiące na uruchomienie. To ks. Słowik 
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będzie decydował o zatrudnieniu, na pewno będą osoby z naszej gminy. Wstępnie 
zakładano zatrudnienie 5 pielęgniarek + 4 osoby obsługi. Jeśli chodzi o przyjmowanie 
pensjonariuszy to rodzina występuje o skierowanie osoby, OPS robi wywiad czy 
rodzina nie jest w stanie się opiekować, jeśli nie to kierujemy taką osobę. Za pobyt w 
DPS zabiera się 70% świadczenia pobieranego przez pensjonariusza, pozostałą kwotę 
dopłaca rodzina a jeśli nie jest w stanie to gmina. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- miało być zagwarantowane 5 miejsc dla naszych mieszkańców. 
Radny J. Strzelec 
- zwrócił uwagę na znaki przy drogach powiatowych, czy nie można ich głębiej 
wkopywać i zacementować, wymienić zardzewiałe rurki. Poprosił o przegląd i 
zgłoszenie do ZDP. Zgłosił wywrócone znaki na Podlesiu, w Swaryszowie i 
Mstyczowie. 
Radna B.Wójcik 
- zapytała czy sprzęt dzisiaj przywieziony na place zabaw to już wszystko? 
- kiedy remont na placach zabaw, Na Sadach ogrodzenie źle wykonane, do dziś nie 
poprawiono, 
- uzupełnić piasek w piaskownicach. 
Ad. 19 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pani B.Wójcik – w ramach 20.000zł to już wszystkie urządzenia zabawowe, 
                        - zrobimy przegląd placów i będziemy remontować. 
Wszystkie wnioski o dowiezienie szlaki i kamienia na drogi gminne będziemy 
realizować. 
Pan J.Sroka – sprawdzimy jeśli ten orzech jest nad drogą to trzeba podciąć. 
Sołtys B. Grabek 
- poprosiła o informacje o pracach na terenie danej wsi. 
Pan Burmistrz 
- nie będziemy tego robić bo i tak mamy dużo zajęć. 
Sołtys P. Blin 
- gdy zwracamy uwagę na złe wykonanie prac to od razu pracownicy pytają a kim Pan 
jest. 
Pan Burmistrz 
- o takich sytuacjach proszę informować Urząd lub radnego. 
Radny S. Łazarski 
- za złą pracę powinniśmy eliminować pracowników, dzisiaj idąc na sesję widziałem 
wysypany cement na chodniku. 
Radny J. Strzelec 
- Dyrektor ZUK ma ludzi od tego a nie będzie osobiście jeździł pilnować ludzi. 
Pan Burmistrz 
Pan Z.Sobota – zrobimy projekt na oświetlenie k/figurki w Boleścicach, 
                      -  drogę od mostu w górę wyrównamy, 
                      -  rozeznamy możliwość zrobienia zejścia do rzeki, 
                      -  dobudowa 2 lamp w Zielonkach do rozeznania, 
                      -  sprzątanie od Zielonek do Borszowic przyjmujemy do realizacji. 
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Pan Z. Gładki – wniosek na świetlice wiejskie w Łowini i Gniewięcinie jest  
                          przygotowany, ale nie ma jeszcze właściwych druków do złożenia, 
                       -  wystąpimy do ZDP o likwidację zastoisk wody, 
                       - wystąpimy o przyspieszenie prac na drodze Łowinia – Wojciechowice, 
Pan Z.Adamski – rozeznamy sprawę zamontowania dren k/Zimoląga, 
                         -  sprawę wycinki starych wierzb rozeznamy, 
                         -  będzie robiony przegląd placów zabaw, 
                         -  w sprawie ul. Polnej zorganizujemy spotkanie mieszkańców, ZDP i  
                            ustalimy o ile mogą się odsunąć, 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- na odcinku 70mb o którym mówię nie ma zabudowań, 
- poprosił aby tablice informacyjne o numerach w miejscowości robić mniejsze. 
Pan Burmistrz 
Pan Z. Adamski – czyszczenie słupów ogłoszeniowych będziemy robić po przerwie 
                             świątecznej, 
                           - zamówiliśmy dodatkowo 5 pojemników na plastiki. 
Ad. 20 
Radny J.Strzelec 
- co z osobami samotnymi, które miały płacić mniej za odpady? 
Pan Burmistrz 
- OPS ma sprawdzić sferę materialną i czy faktycznie osoba mieszka sama. 
Radny J. Strzelec 
- p. Cieślak nie negował czy ktoś przyjeżdża do takiej osoby, Pan jest dla 
mieszkańców a p. Cieślak to firma. 
Pan Burmistrz 
- Pan Cieślak początkowo nie chciał o tym słyszeć, później rzeczywiście powiedział 
aby zrobić wykazy osób samotnych, 
- p. Cieślak też jest naszym mieszkańcem, zatrudnia ludzi, płaci podatki a my mamy 
co dzielić na społeczne rzeczy. Nie możemy swoim działaniem powodować aby ktoś 
tracił. 
Radny J. Strzelec 
- myśmy z p. Cieślakiem wynegocjowali zmniejszenie opłat dla osób samotnych. 
Pan Burmistrz 
- później prowadziliśmy rozmowy z p.Cieślakiem i był przeciwny, powiedzieliśmy że 
doprecyzujemy wykazy tylko do osób faktycznie samotnych i potrzebujących pomocy. 
Radny S. Łazarski 
- zgłosiła się firma z Częstochowy i proponuje o 1zł niższe opłaty, pojawia się 
konkurencja. 
Radna B. Wójcik 
- to jest najdroższa firma w Polsce, w Częstochowie pobierają po 12zł od osoby i po 
pół roku u nas też mogą podnieść. 
Pan Burmistrz 
- niech sobie nie wyobrażają, że wejdą na nasz teren i będą do nas przywozić swoje 
śmieci . 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- zapytał czy Dyrektor ZUK rozważał zakup śmieciarki dla siebie? 
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Radny Z. Sobota 
- mieszkańcy Borszowic proszą o ustawienie kosza na śmieci k/ przystanku i Kaplicy. 
Pan Burmistrz 
- to wieś wtedy musi wziąć zobowiązanie za te śmieci bo będą znoszone ze wsi. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- przyjęliśmy 2 uchwały dotyczące SPEC, poprosił o przygotowanie informacji dla 
Komisji Budżetowej w formie sprawozdania z działalności Spółki. 
Pan Burmistrz 
- wczoraj odbyło się Walne Zgromadzenie Spółki i teraz takie sprawozdanie będzie 
przygotowane. Na następną sesję umieścimy jako punkt w porządku obrad. 
Radna B. Wójcik 
- poprosiła o zamontowanie znaku „zakaz postoju” przy garażach na Oś. Sady. 
Pan Burmistrz 
- to są prywatne garaże i właściciele muszą o to zadbać we własnym zakresie. Gmina 
nie może ustawiać znaków bez ustalenia z Komisją Ruchu Drogowego. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- moim zdaniem jest pewien mankament – postój naprzeciw SCK jadąc od Biedronki 
gdy kierowca zawróci k/Dworca to nie ma styczności z tym znakiem. 
Komendant Policji 
- do rozstrzygnięcia takich spraw jest Sąd Grodzki. 
Radny T. Styczeń 
- tam jest zatoczka a nie wolno stawać, jeśli ktoś przywozi pasażerów na Dworzec to 
nie ma gdzie stanąć, czy nie można wyznaczyć miejsca aby zatrzymać się na kilka 
minut. 
Pan Burmistrz 
- zwrócę się z zapytaniem do ZDP jaki znak może być przy garażach. 
Pani J. Wójcik 
- -prosiłam aby przed budynkiem MGOPS w godzinach naszej pracy był zakaz postoju 
i zatrzymywania się. Otrzymałam odpowiedź że mam sobie sama kupić i zamontować. 
Pan Burmistrz 
- żadnego znaku samodzielnie nie można montować, jest to zła odpowiedź. 
Radny J. Strzelec 
- tak załatwiamy i ja dziś wychodzę bez odpowiedzi. 
Pan Przewodniczący zamknął XXX sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                     Sekretarz                                   Przewodniczył 
  

 


